
Obchůzka Líšně ve dnech  20. 3. – 22. 3. 2020 

 

Freiberg, Hort 

 

Na základě požadavku II. místostarosty, pana Příborského, byla prioritně věnována pozornost 

dodržování nařízení vlády ČR. Vzhledem k této skutečnosti byla věnována pozornost uzavření  

vyjmenovaných obchodních provozoven a restauračních zařízení, pohybu osob a nošení roušek na 

veřejnosti. 

20. 3. – obchůzka byla zahájena v 19 hod. Byla opakovaně projeta celá Líšeň a v průběhu naší služby 

nebyla zjištěna žádná podstatná závada. Ojediněle se po Líšni potloukali jedinci bez roušky, většinou 

kouřili a nebo venčili psy. Na ulici Houbalova se vlekla dvojice v podnapilém stavu bez roušky, ale 

chovali se celkem tiše. Restaurace byly uzavřeny, U Fidela byla v provozu pizerie s prodejem přes 

ulici. Obchůzka byla ukončena ve 23 hod. 

21. 3. – obchůzka byla zahájena v 18 hod. Pozornost byla rovněž věnována zadání a lze konstatovat, 

že za celou dobu, co byla Líšeň opakovaně projížděna vozidlem, nebyly zjištěny žádné problémy ve 

vztahu k porušování vládního nařízení. Pohyb osob byl minimální a nikde nedocházelo k žádnému 

shromažďování. V Rokli bylo zjištěno několik pejskařů s rouškami přes obličej (což bylo možné zjistit 

pouze s baterkou v naprosté tmě, která ve spodní části Rokle panuje již několik měsíců). 

22. 3. – obchůzka byla zahájena v 17 hod. Bylo pořízeno několik fotografií z míst s obvykle zvýšeným 

počtem osob, nyní zejících téměř prázdnotou. Je zjevné, že obyvatelé Líšně většinově dodržují 

omezený pohyb a pokud jsou venku, mají nasazeny obličejové roušky. Větší koncentrace osob byla 

zjištěna v oblasti kamenolomu a Klajdovky. 

I přesto, že jsou v současné době zcela jiné problémy, nemohu si odpustit poznámku ke zmařené 

investici do osvětlení v Rokli. Domnívám se, že by se tato situace řešit měla, protože vcelku dobrý 

záměr, pro možnost bezpečného využívání tohoto prostoru, se minul účinkem instalací naprosto 

nevhodných svítidel a zhotovitel zřejmě dodal něco, co z dlouhodobého hlediska  nevyhovuje (a to i 

přesto, že ,,nevzniká světelný smog“) zamýšlenému účelu. Nemalé prostředky na osvětlení mohly být 

využity k jinému účelu (např. kanalizace v Rokli pro vybudování veřejného WC, nebo výsadba stromů 

a keřů atp.).  

A problém s nepořádkem v okolí ekodvora na ulici Faimonové je již obehranou písničkou, která asi 

nemá řešení. 

 

Zapsal Freiberg 

 


